
 
 
 
 

Referat af bestyrelsesmøde 25/10-2023 
Til stede: Anette Perch, Per Faartoft, Kristian Hansen, Mathias Bjerre og Josefine Franck Bican 

Afbud: Kim Sparre 

 

Dagsorden: 

1. El-kapacitet i Bredeparken 

2. Bevoksning 

3. Vejlaug 

4. Generalforsamling 

 

 

1. El-kapacitet 

Per og Mathias har nu fået styr på el-kapaciteten. Vi blev enige om, at de udarbejder et skriv til 

medlemmerne om dette. 

 

2. Bevoksning 

Vi har igen modtaget klage over bevoksningen mod Granparken og på stien ved Lystofteparken. 

Det drejer sig især om bagsiden af hhv. Bygtoften og Lyngtoften, hvor efeuen breder sig på vej 

og sti. Anette kontakter Hellerup Træfældning og får det ordnet. 

De beboere, der har grunde, der støder op til stien mod Granparken og Lystofteparken, bedes 

straks få bevoksningen klippet. 

 

3. Vejlaug 

Efter diskussionen vedr. punkt 2, er det bestyrelsens holdning at arbejdet med at klippe 

vejenderne på bagsiden er til at overse. Vi skal derfor på generalforsamlingen få styr på 

vejlaugene. Hvem er med? og hvem er kontaktperson/er? 

 

4. Generalforsamling 2024 

Vi aftalte at generalforsamlingen skulle afholdes d. 13/3-2024. Anette tjekker om der er plads i 

sognegården. 
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